



Приветствие участникам
29-й Международной выставки
«Мир детства – 2024»
и 32-й Международной выставки
«CJF – Детская мода – 2024. Осень»

Welcome Message to the participants
of the 29th International Exhibition
Mir Detstva 2024 and 32nd International
Exhibition CJF 2024. Autumn

Дорогие друзья, от лица Ассоциации анимационного кино рада приветствовать экспертов, участников и организаторов ведущих отраслевых выставок «CJF – Детская мода» и «Мир детства»!

Эти мероприятия зарекомендовали себя как важнейшие площадки для формирования отраслевой повестки и дискуссии по актуальным вопросам в сфере индустрии детских товаров. Мы искренне ценим возможность работать на выставках, которые на протяжении многих лет демонстрируют высокий уровень профессионализма и приверженности делу развития индустрии детства.

Для Ассоциации анимационного кино участие в деловой программе «Мира детства» имеет большое значение, ведь наши отрасли неразрывно связаны друг с другом. Для нас это прекрасная возможность для встречи с ведущими экспертами индустрии детства и обсуждения новейших трендов, влияющих на рынок детских товаров, актуальных вопросов лицензирования анимационных персонажей, а также вызовов, возникающих на фоне постоянно меняющихся условий рынка.

Коллаборация производителей детских товаров и создателей анимационного контента важна для повышения качества и расширения ассортимента детской продукции, привлечения внимания к отечественным героям и в целом к российской культуре и национальным традициям и ценностям. В этом – наша цель и наша миссия.

От всей души желаем участникам выставок продуктивной работы, интересных встреч и вдохновения!

Исполнительный директор
Ассоциации анимационного кино
И.Г. Мастусова

Dear friends, on behalf of the Russian Animated Film Association we are pleased to welcome the experts, exhibitors and organisers of the industry's leading exhibitions: CJF – Child and Junior Fashion and Mir Detstva!

These events have established themselves as the most important platforms for working out the industry's agenda and discussing relevant issues of the children's goods industry. We sincerely appreciate the opportunity to work at these exhibitions that for many years have demonstrated a high level of professionalism and commitment to the development of the children's industry.

We, at the Russian Animated Film Association, believe that our participation in the conference programme of Mir Detstva is very important as our industries are inextricably linked. It is a great opportunity for us to meet leading experts in the children's industry and discuss the latest trends affecting the children's goods market, current issues of animation character licensing, as well as the challenges that arise amid constantly changing market conditions.

Collaboration between manufacturers of children's goods and creators of animation content is important for improving the quality and expanding the range of children's products, attracting attention to domestic characters and in general to Russian culture and national traditions and values. This is our goal and our mission.

We would like to sincerely wish all exhibitors productive work, interesting meetings and inspiration!

Irina Mastusova
Executive Director at the Russian
Animated Film Association